
Referat fra styremøte i Øvre Hallenskog Vel 12 desember 2016  
 

 
Tid:  12 desember 2016 kl. 2030-2215 
Sted:  Ketil Glimsjø, Hallenskog Terrasse 
Tilstede: Ingvild Ryggen Carstens, Pawel Matras, Stein Engstad og Alf Håvard Hokholt, Tilla 

Vilberg og Ketil Glimsjø 
Forfall:   Peter Flodin og Even Augedal. 
 
Agenda 
 
1) Godkjenning av innkalling og agenda. -Enstemmig godkjent. 
 
2) Valg av referent. –I.R.C. ble enstemmig valgt som referent. 
 
3) Juletrefest – oppdatering fra Pawel.  

• Lokalet er bestillt, regning mottatt. Leveres til Stein. 

• Bjørn Olsen og Ann-Berit i Blåbergveien har meldt seg frivillig 

• Vi sender ut ny FB-melding med oppfordring om å melde seg. Uten flere frivillige avlyses festen. 
 
4) Bussholdeplass Solfjellveien / Trollkleiva / Hallenåsen – oppdatering v/ Alf Håvard 

• Søknadsfristen har gått ut, men det er sendt inn ønske om etablering av bussholdeplass både i 
krysset Solfjellveien-Trollkleiva-Hallenåsen og Blåbergveien-Plankedalsveien 

 
5) Velkomstpakke – status og ferdigstillelse 

• Noen få punkter gjenstår. Ingvild går gjennom de resterende punktene og sørger for ferdigstillelse 
til neste møte. Vil be om hjelp fra de andre i styret. 

 
6) Oppgradering av nettsidene 

• Ny deadline for nettsidene foreslås: 28/2/2017 

• Innhenting av statistikk over bruk på siden 

• Arbeidsmøte mellom Ingvild og Even avtales 

• Info som bør ut på nettet: Velkomstpakke og info om VIVA, aktuelt, Veilag i ØHV og info om 
lekeplassen 

 
7) Søknad Sparebankstiftelsen 

• Svar fra Sparebankstiftelsen ikke ventet før 20/12/2016 
 
8) Eventuelt 
Sikkerhetsveien v/ Stein: 
VIVA ble innkalt til samferdselskomiteen i Røyken kommune (7. Desember). Hva som kommer i budsjettet 
vites ikke. Budsjettbehandlig i kommunen før jul. Vi er kjent med at VIVA har vært i dialog m kommunen for 
å redegjøre for ulike alternativer for vei, vann etc som inspill i debatten rundt budsjett 2017. 
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